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REPUBLIKA HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
KLASA: 024-02/23-02/7  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-7 

Samobor, 25. 10. 2023. 

 

ZAPISNIK 

25. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 25. listopada 2023. 

godine u Gradskoj vijećnici Grada Samobora, Trg kralja Tomislava 5, 

Samobor 
 

Sjednica je započela u 16.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, 

kolegice i kolege, sve vas lijepo pozdravljam. 

Današnju 25. sjednicu Gradskog vijeća sazvali smo u 16.00 sati, sukladno našem 

Poslovniku o radu Gradskog vijeća. 

Molim gosp. Čaića, a što uvijek činimo, da prozove vijećnike da se vidi koliko nas ovog 

trena ima. Neki su najavili da će malo kasniti. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Davor Daničić, Irena Franceković, Ivan Horvat, Đurđica Jančikić, Martin Komes, 

Tatijana Lenart, Marija Lindić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Željko Stanec, Miran Šoić te su 

naknadno pristigli: Luka Bišćan, Sanja Horvat Iveković, Darko Lisec  

 

IZOČNI ČLANOVI: 

Nika Fleiss, Goran Gorše, Matija Hržić – opravdao izostanak, Željko Mataušić, Marko 

Matijaščić, Zvjezdana Sečen, Mihaela Slamar  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 11 vijećnika, a 10 izočna 

na sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 25. sjednicu 

Gradskog vijeće Grada Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat,  Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 

- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Aleksander Mixich, privremeni pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

- Jelena Sirovica, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije   

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

+*xfs*pvs*Akl*cvA*oaw*ocg*AlE*mDi*mhs*cck*pBk*- 
+*yqw*yFg*yog*uyw*ugc*dys*kfm*mwE*sqE*pyw*zew*- 
+*eDs*lyd*lyd*lyd*lyd*pbs*ujl*DEb*nxq*ihs*zfE*- 
+*ftw*knb*CkE*Aok*vdk*lkl*kms*yrx*odk*yzd*onA*- 
+*ftA*yuk*wsu*juD*woC*sqE*gzC*yhB*lDo*wkl*uws*- 
+*xjq*qcy*ltb*okz*nli*rma*bvB*Cdw*jbi*gsy*uzq*- 
 

 



2 
 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- Antonija Trlaja Magdić i Gabrijela Hercigonja, predstavnice DVOKUT ECRO d.o.o. 

izrađivača Strategije  

 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda.  

Da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

 

Ako nema, tko je za ovakav Prijedlog dnevnog reda koji ste primili uz poziv. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacija Zapisnika 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 27. rujna 

2023. godine 

1. Prijedlog odluke o usvajanju Strategije zelene urbane obnove Grada Samobora  

2. Prijedlog plana mreže dječjih vrtića na području grada Samobora 

3. Prijedlog javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 

Samobora 

4. Ostale informacije. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv smo dobili i Zapisnik 24. sjednice održane 27. rujna 2023. 

godine. 

 

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik 24. sjednice? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 24. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 27. rujna 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 "za") 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 27. rujna 

2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
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 MIRAN ŠOIĆ – Predlažem da krenemo na naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu 

postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, 

gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora. 

Ima li pitanja? 

 

HRVOJE PEMPER – Imao bih samo jedno pitanje za pročelnika gosp. Aleksandra, 

što se tiče Mirnovečke ulice. Zanima me, a s obzirom da smo tamo najavili školu, koji su 

planovi i kako će se to u budućnosti razvijati, da li imamo neke rokove kada će se cesta raditi, 

rotor i sve ostalo što bi trebalo ići? Sada je već gužva tamo, stvaraju se veliki čepovi, pa bih 

htio dobiti odgovor. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Evo, baš je kompleksna materija, već smo komunicirali 

po tom pitanju, kolega Slavko Inić je baš jučer bio po tom pitanju s predstavnicima fakulteta i 

s predstavnikom MUP-a, s gosp. Vukićem, imali smo nekoliko opcija koje se i dalje razmatraju. 

Stvarno je kompleksna materija, vezano za svaku opciju, vezano čak i za neke  spojne ulice, 

ključ priče je ako uspijemo Nazorovu napraviti da ide obavezan smjer desno u Mirnovečku, 

onda smo riješili puno problema, da ljudi idu do rotora pa se tamo okrenu. Volio bih da možemo 

detaljno to odgovoriti, pa ću se u najkraćem roku potruditi da to dobijete u pisanom obliku. 

    

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imala bih dva pitanja, jedno se odnosi isto na komunalne 

akcije. Naime, otvorenjem škole u Langovoj napravljena je preinaka u prometu u tom dijelu i 

napravljena je jednosmjerna ulica, Ljubičin prolaz i Hrčićeva. Stanari te ulice se bune jer oni 

sada od Griča do ulaza u svoju ulicu su imali cca dvjesto metara, a sada kada obilaze preko 

Perkovčeve, pa preko Langove, imaju otprilike kilometar i nešto. Stoga mole da se to na bilo 

koji način revidira, možda da se taj dio od crkve pa do Ulice Grič napravi dvosmjernim pa da 

se na neki način tu poboljša taj protok ili na neki drugi način, ali uglavnom da im se ipak skrati 

put. Osim te jednosmjerne ulice tamo se sada događa i jedna druga situacija, jako puno ljudi 

koji ne žive gore i koji ne vode djecu u školu da si skrate put skreću nepropisno u jednosmjernu 

ulicu, a tim dodatno ugrožavaju taj prostor. Znači, pitanje je samo, da li se može i na koji način 

to riješiti? 

Drugo moje pitanje odnosi se na, a to sam već pitala kada smo se osnovali kao ovo 

vijeće, po izborima  kao član vijeća ušla je gđu Niku Fleiss isprede stranke HDZ-a, ovdje sada 

nema nikoga od njih, ali to je njihov problem. Gđa Nika Fleiss je nakon ulaska u Vijeće postala 

tajnik Sportskog saveza, kao zaposlenica tamo, moje pitanje je tada bilo, da li se to kosi s 

odlukama koje se donose na Vijeću, jer kada se izglasava proračun izglasavaju se sredstva za 

isti taj Sportski savez, pa tako ona glasa za svoj budžet, što je po meni u sukobu interesa između 

obnašanja te dužnosti i biti član Vijeća. Imali smo prije par sjednica jednu odluku kolege 

Razuma koji je zbog obavljanja nespojive dužnosti odstupio s mjesta gradskog vijećnika i došao 

je kolega Pemper umjesto njega. Mislim da bi Nika Fleiss isto tako trebala odstupiti s mjesta 

vijećnika zbog nespojive dužnosti obavljanja posla kao zaposlenica Sportskog saveza i člana 

Gradskog vijeća. Molim vas da u tom smislu ispred Gradskog vijeća postavite upit stranki 

HDZ-a da zamijeni tog vijećnika. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanjima, kolega Mixich će nadopuniti ukoliko 

će biti potrebe vezano uz ovu regulaciju prometa kod škole u Langovoj. Ono što mogu reći da 

su bila dva prometna rješenja s kojima se išlo prema policiji i dobivena je suglasnost na ovo 

jedno od prometnih rješenja. Također, mogu reći da je došla i peticija od građana iz te ulice 

prema Gradu, ali oni nisu samo stali na tome već su tražili nadzor iz Policije zagrebačke. Tako 

koliko je imam informaciju da bi nadzor trebao biti od strane Zagrebačke policije izvršen na 
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licu mjesta i sukladno tome će oni reći je li ovo u redu ili nije u redu. Dakle, ono što je potrebno 

naglasiti ne donosimo mi odluku o tome hoće li ulica ići s jedne strane na drugu, u smislu 

jednosmjernog prometa, već to sve ide uz suglasnost policije. Ako kolega Mixich ima još nešto 

za nadopuniti može, ali znam da nam je najavljen nadzor, već je trebao biti, ne znam jel se u 

međuvremenu dogodio, ali koliko sam imala informaciju iz odjela da tek dolaze. Evo, to je to. 

Što se tiče vijećnice Nike Fleiss, kada je bilo govora o tome ono što smo mi provjeravali 

i ono što je bilo rečeno, ona je djelatnik, ali ona ne raspoređuje sredstva koja dobiva Sportski 

savez i sportska zajednica. Dakle, tamo postoji predsjednik i cijela skupština i neka tijela koja 

provode to i raspoređuju sredstva. Ukoliko vi inzistirate i smatrate da je tu još nešto sporno 

zamolit ću pročelnicu Valentinu Horvat da još detaljnije obrazloži to i ako je potrebno da se 

naprave još dodatna očitovanja, ali to je ona informacija koju smo mi dali kada se pokrenulo to 

pitanje zadnji puta.  

 

ALEKSANDAR MIXICH – Svima nam je želja da napravimo prometno rješenje da je 

što više ljudi zadovoljno. Znači, imali smo varijantu jedan, varijantu dva i dva B, bilo je priče 

da je to netko iz Grada Samobora iz uprave nacrtao i da smo mi to progurali kod MUP-a. Tu 

moram odmah reći da to nema nikakve osnove, već da je bio pozivni natječaj i firma koja je 

dobila to su ovlašteni ljudi koji se time bave i imaju pokriće za to. Komunikacija je s MUP-om 

bila intenzivna i bio je problem vezano konkretno za te nekakve trajektorije vozila s ulaskom 

iz strane Griča. Mi težimo dobrom rješenju, to nije sveto pismo, ako se stvarno dokaže i pokaže 

ići ćemo na to da se isto promijeni. S gosp. Pemperom sam isto komunicirao par puta po toj 

temi. Jedina nam je želja da napravimo najbolje rješenje, sagledavamo, radimo monitoring, 

gledamo što se loše događa, svakodnevno dobivam primjedbe od raznih ljudi, tu je gđa Matejčić 

najistaknutija u tome, pišemo, stavljamo svaki komentar i ozbiljno ga razmatramo. Doći će 

neko vrijeme kada ćemo sve to staviti na stol sagledati još jedanput i sigurno ćemo težit dobrom 

rješenju, nećemo se inatiti. Znači, želimo dobiti najsigurnije za promet, za ljude, za stanare i za 

cijeli grad u krajnju ruku. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Samo bih molila nadopunu u vezi ovog objašnjenja oko 

gđe Nike Fleiss. 

Sada ću samo prokomentirati ovo što ste vi rekli. Znači, radi se o tome da ste vi tada 

dali odgovor da ona kao tajnik ne raspolaže novcima, da za to postoji skupština, predsjednik 

itd. To je sve točno, isto tako gosp. Razum je otišao za direktora Poduzetničkog centra, 

Poduzetničkom centru Grada Samobor točno po stavkama dodjeljuje sredstva za rad. Znači, on 

ne odlučuje o tome koja sredstva za koje namjene će se dodijeliti Poduzetničkom centru o tome 

odlučuje Gradsko vijeće donošenjem odluke kada se donosi proračun. On kao direktor 

raspolaže na koji način, on tim novcima raspolaže kao i Nika Fleiss u Sportskom savezu. Znači, 

dodjeljuje onome za koga je to namijenjeno, isplaćuje plaće i ostale troškove. Znači, to je alpari 

funkcija. U Sportskom savezu ne postoji direktor u smislu direktora trgovačkog društva pa je 

po meni to jednaka funkcija. Ona sama izglasava proračun za svoju organizaciju u kojoj je 

zaposlena i to je po meni čisti sukob interesa. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da su stigli vijećnici 

Darko Lisec, Sanja Horvat Iveković i Luka Bišćan te je sada nazočno 14 vijećnika.  

 

VALENTINA HORVAT – Vezano za pitanje vijećnice Franceković, sukob interesa je 

definiran Zakonom o sprečavanju sukoba interesa i tamo je taksativno navedeno tko je obveznik 

tog zakona. Razlika između gđe Nike Fleiss i gosp. Razuma je to što je zakonom striktno 

propisano da predsjednici i članovi uprave trgovačkih društava, a direktor je član uprave, jedini 

u kojima jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave ima većinski udio i predsjednici 

članova uprave trgovačkih društava koji su u većinskom vlasništvu trgovačkih društava u 
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kojima je većinski udio ima jedinica lokalne i područne samouprave je obveznik tog zakona, 

dok tajnica, u ovom slučaju gđa Nika Fleiss, nije obveznik tog zakona. Tako da se to ne može 

pod isti navodnik svesti i nema zakonske odredbe koja bi nju definirala da je ona u sukobu 

interesa. Naravno, sukob interesa je kada vaš privatni interes dolazi u sukob s nekakvim javnim 

interesom. E, sada i svakome je na sebi da li će se suzdržati od glasovanja ili ne, u to ne ulazim, 

ali po zakonu ona obveznik tog zakona nije. 

 

 MARKO POŽGAJ – Zanima me samo informacija cesta od Falašćaka prema Sv. 

Josipu, nedavno je bio tamo kapitalni projekt, a cesta stoji i dalje, hajdemo reći rastureno. Kada 

se očekuje sanacija i asfaltiranje? 

 

 ALEKSANDAR MIXICH – Česti upit u zadnje vrijeme, radi se malo više od kilometar 

ceste. Radovi su u ingerenciji Zagrebačkog holdinga, odnosno Vodoopskrbe i odvodnje, zvali 

samo ih i dobili odgovor da čekaju treći atest pozitivni za čistoću vode, a tek potom idu na 

poprečne priključke, tek kada oni naprave te radove na poprečnim priključcima mi možemo ući 

u priču ili da oni saniraju svoje rovove, što im je u troškovniku, ili da mi kao Grad nađemo 

model da saniramo u punom profilu ceste taj asfalt. Dok god oni ne završe svoje radove mi tu 

ne možemo ništa, možemo ih samo stiskati i siliti da to naprave što prije. Slali smo im dopise 

da drže rov u stanju maksimalno korektno da ne dolazi do problema u prometu, no međutim i 

sami znate da to može dva do tri dana trajati i da se opet ispočetka naprave nekakvi rovovi. 

Sami se tuda često vozimo i znamo kakvo je stanje, stanje je loše i neodrživo. Nažalost ne 

možemo uvjetovati oni čekaju taj nalaz, napravili su tlačnu probu, napravili su sve što su trebali, 

uzeli uzorke ali još uvijek nisu dobili nalaze od Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo. Nadamo 

se da će to biti sljedeći tjedan. 

 

 PETAR BURIĆ – Zadnja informacija koju isto tako imamo da im je MUP samoborski 

isto poslao jednu čestitku baš zbog toga gore da se što prije pokrenu. Znači, dobili su kaznu od 

MUP-a, da se što prije pokrenu i što prije to naprave. 

 

DAVOR DANIČIĆ – Imam dva pitanja. Nadovezao bih se na Mirnovečku ulicu. Je li 

se razmišlja što u svezi parkiranja automobila? Nakon izgradnje ovog dječjeg parka vjerojatno 

će biti velika gužva pa gdje će se ti svi ljudi parkirati. Znači, je li se razmišlja o tome? 

Drugo pitanje je u vezi smeća. Danas sam dobio informaciju da se u Južnom naselju 

skuplja peticija u vezi obračuna odlaganja smeća. Zašto? Zato što stambeno naselje, tamo ljudi 

koji žive, a većinom ima ljudi koji su u godinama, oni ne stvaraju jedan dio većeg smeća, nego 

oni jednostavno moraju to držati sebi u stanovima. Bio je prijedlog da se to stavlja dolje u 

zajedničke prostorije, predstavnici stanara to nisu dozvolili. Doći će do nekih zaraza i ne znam 

što se sve iz toga može stvoriti. Oni razmišljaju da zašto se išlo na ovaj dio otvaranja nego više 

na količinu. Da li postoji mogućnost neke promjene u svezi toga? 

Peticija vjerojatno ide prema gradonačelnici. Bilo je priče da će se postaviti kamere. 

Sada se pojavljuju i lisice u parku u Južnom naselju. Sada se postavlja pitanje da li su 

one osjetile miris hrane jer smeća ima na sve strane. Navečer ljudi koji šeću svoje kućne 

ljubimce susreću lisice pa se boje. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanjima i komentarima. Dakle, novi sustav 

gospodarenja otpadom je uveden i tek se analizira i vidjet ćemo kakvi će biti rezultati i 

posljedica svega toga. Svi, naravno, mogu pisati peticije, mogu slati primjedbe prema Gradu, 

Komunalcu, mi ćemo vidjeti što je u okviru ovog zakona moguće napraviti. Ono što želim 

istaknuti da su ti isti stanari donedavno slali primjedbe i dopise da im ljudi iz ostalih dijelova 

grada zatrpavaju kontejnere i da nemaju gdje mjesta izbacivati svoj otpad. Sada kada su dobili 

ključeve i kartice da imaju po odbacivanju sada opet nije dobro. Dakle, ono što je poanta što 
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god da napravimo uvijek će biti određeni broj ljudi koji je nezadovoljan. Ono što smatram kada 

ljudi selektiraju otpad, znači, ako imate posebno biootpad, plastiku, papir, koliko vam ostane 

miješanog komunalnog otpada je vrlo vjerojatno vrlo malo. Neke izjave koje su dane kada se 

radila anketa po gradu od strane jedne televizije upravo su to ljudi komentirali, da ako stvarno 

selektirate, odnosno razvrstavate da tog miješanog komunalnog otpada i nema.  

Ovo što vi govorite da je smrad ili neki problemi sa zarazama ili nešto, stvarno ne znam 

ako se razvrstava što to može uzrokovati taj smrad ako bio otpad ide posebno. 

 

DAVOR DANIČIĆ – Problem je u stambenim jedinicama gdje žive ljudi koji su u 

godinama, oni mali dio stvaraju otpada i oni žele da to sada ostavljaju dolje u podrume ili 

zajedničke prostorije pa da jedanput u dva tjedna to bace. Ovo vrijeme kakvo je takvo je pa će 

doći do nekih zaraza. 

 

PETRA ŠKROBOT – Molim da službeno napišete komentare i sugestije a mi ćemo to 

s direktorom prokomentirati i vidjeti. Kažem, ovo nije sve uklesano u kamen ali smatramo da 

svi koji razvrstavaju imaju minimalnu potrebu za miješanim komunalnim, ali ako je to problem 

razmotrit ćemo komentare i sugestije.  

 

DAVOR DANIČIĆ – Sada se pojavio manjak tih kontejnera za plastiku i papir, da li 

oni bacaju smeće u taj papir i plastiku ne znam, komunalni otpad normalno stoji zatvoreno. 

Puno se pojavljuje ljudi sa strane koji sa svojim automobilima dolaze i bacaju smeće. 

 

PETRA ŠKROBOT – Evo, samo da se još nadovežem za ovaj otpad. Da, ići će se s 

kamerama i s kaznama to je sigurno. Prvo smo rekli da nismo pobornici kažnjavanja već 

educiranja ljudi, ali ako s odmakom vremena se stvari neće mijenjati naravno da će se ići u 

kažnjavanje. Ono što mogu reći vezano uz taj otpad i ovo što ste spominjali lisice, smatram da 

su lisice bili problem i prije uvođenja novog sustava gospodarenja otpadom. Tu naravno mi 

plaćamo određena sredstva službama, a o tome će moći više reći ili zamjenik ili kolega iz odjela 

za gospodarstvo pod čijim je to djelom, gosp. Jaić to vodi. Nikako ne mislim da su se samo 

sada lisice pojavile jer je smrad od otpada. To mi je jednostavno neprihvatljiva činjenica. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Vezano za problem parkinga znamo da je ozbiljan, 

pogotovo kada se taj park završi. Sigurno će ići parkiralište interpolirano između Petice i 

Korvinove ulice, to sigurno, i radimo da istražimo koje su varijante da se napravi parking na 

omom dijelu prema Tifonu, od Petice prema Svetonedeljskoj. Ovo ide sigurno u Kralja 

Krešimira i na tome već radimo, a vjerojatno sljedeće godine bi počeli raditi i ovaj tu dio, tako 

da će se pojačati za nekih cca 20 do 30 parkirnih mjesta, nadamo se. 

 

PETAR BURIĆ – Samo po pitanju lisica, baš zbog te lisice sam komunicirao s kolegom 

Jaićem, a lovce smo obavijestili odmah i oni su postavili zamku da ulove tu lisicu. Ono što 

kolega Jaić isto tako govori kao jedan veterinar koji se razumije u struku i koji je u 

svakodnevnoj komunikaciji s lovcima, da zbog nedostatka hrane po šumama divlje životinje se 

općenito spuštaju prema naseljenim mjestima. Isto tako se naši dragi medvjedi kojih imamo pet 

u Samoborskom i Žumberačkom gorju su bili viđeni već u Lipovcu, a u Lipovcu nema smeća 

kao što možda ima u Južnom naselju. Tako da su divlje životinje u potrazi za hranom i dolaze 

prema naseljenim mjestima, jer tamo ljudi žive i uvijek se može naći nešto za jesti. Znači, to 

nije situacija koja je sada nastala zbog novog sustava gospodarenja otpadom nego je to nešto 

što se inače dešava u prirodi svake godine, samo je ovaj puta došla lisica do Južnog naselja, a 

prošle godine smo imali srnu u GČ Centar, a negdje je bila i divlja svinja. Znači, svake godine 

se tako nešto dešava, ali sada je došla lisica. 
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ŽELJKO STANEC – Može samo jedan prijedlog. Vrlo jednostavno, a to sam i zadnji 

puta rekao kada je direktor obrazlagao gospodarenje otpadom na području grada Samobora, ok, 

čip kartice za otvaranje ili ključevi, ne znam što imate u višestambenim objektima, nije niti 

bitno, one mjere otvaranje i zatvaranje bez obzira koju količinu otpada unutra ubacite, ostavite 

stanarima kartice da netko drugi ne ubacuje u to, ali obračunsku vrijednost napravite po broju 

stanara u određenom stanu. Znači, stanari proizvode otpad, npr. neki blok ima deset stanova 

podijelite kantu od tisuću sto litara na deset stanova, svaki stan zavisi koliko ima stanara, negdje 

ima jedan član, negdje dva člana, negdje četiri člana, i na taj način obračunajte otpad za 

višestambene objekte, to vam je najbolje. Sada pogledajte on očita dvadeset pet litara, on može 

ubaciti svaki dan deset puta u tu kutiju i to će mu registrirati dvjesto pedeset litara. Ne znam 

zbog čega ste išli na to, ok, to će  vam vrijeme pokazati da vam nije ispravno. Znači, proizvođač 

otpada u ovom slučaju je stanar i koliko ga proizvede neka toliko i plati. Znači, četiri stanara u 

jednom stanu mora više platiti od dva stanara ili od jednoga, na taj način si preračunajte i tu 

ćete dobiti neku najpravičniju cijenu. To je moj prijedlog. 

Sada pitanje. Također, zadnji puta sam kada je v.d. pročelnica gđa Sirovica čitala pa mi 

je onda gosp. zamjenik gradonačelnika rekao da materijale treba pročitati. Nije to bio naum da 

se materijali čitaju ili ne čitaju nego je bio naum drugi.  

Sada ću postaviti pitanje gosp. Mixicu ili vam dužnosnicima, čisto svejedno. Koliko će 

Komunalac imati više prihoda od novog obračuna gospodarenje komunalnim otpadom? 

Drugo pitanje. Koliko ste u rebalansu proračuna trgovačkom društvu Komunalac 

povisili sredstva? Znači, zadnjim rebalansom, koliko gospodarenjem otpada pridonosi 

trgovačko društvo Komunalac i koliko je sredstava povećano rebalansom? 

 

PETRA ŠKROBOT – Evo, gosp. Stanec zahvaljujem na komentarima i sugestijama. 

Možemo mi sada diskutirati tu u nedogled na ovaj vaš prijedlog u smislu novog sustava 

gospodarenja otpadom, vi kažete tamo gdje ima više ljudi u stanu više plaćaju, gdje ima manje 

manje plaćaju. Sada mogu postaviti pitanje, da li ta četveročlana obitelj radi razvrstavanje 

otpada ili ne radi razvrstavanje otpada i moguće da oni koji razvrstavaju da će proizvoditi manje 

miješanog komunalnog otpada makar ih je četvero u obitelji, a dvočlana obitelj koja ne 

razvrstava otpad imat će više otpada. Znači da nije usporedivo. Vi tvrdite to je nekakav 

pravedan sustav, je li pravedno ako netko razvrstava a netko ne razvrstava. To je čisto moj 

komentar na ovo vaše. Dakle, ne mora uopće biti tako da onih kojih je više da proizvode više 

ili onih kojih je manje da proizvode manje, nego je stvar u tome razvrstavaju li otpad ili ne 

razvrstavaju. To je moj komentar na vaš. 

Ne znam o kojoj vi poziciji govorite, koliko smo dali više Komunalcu, dokapitalizacije 

više ne postoje. To je nešto što je više nemoguće u financijskom smislu raditi.  

Druga stvar, novi sustav gospodarenjem otpadom da li ste analizirali onda kada čitate  

toliko materijale ili ste možda išli proučavati koliko je porasla cijena zbrinjavanja tog otpada, 

koliko Komunalac plaća po kunama po toni zbrinjavanja otpada i koliki su svi fiksni troškovi 

vezano uz zbrinjavanje otpada. Dakle, mi kada smo postavljali cijenu, novu cijenu koju smo 

morali postaviti jer nam je tako zakon rekao, fiksni dio i varijabilni dio, mi smo u fiksnom dijelu 

morali apsolutno opravdati svaku stavku koja se u njega uključuje i prijevoz do Otočca i 

zbrinjavanje na odlagalištu i sve te segmente. Nismo mi postavili fiksnu cijenu kako je nama 

došlo jer eto to nam se učinilo dobrim ili je više odgovaralo financijski. Svaka ta stavka morala 

je biti argumentirana, a onaj izračun koji ste vi radili s bivšim direktorom je bio za trideset posto 

veći fiksni dio. Eto, samo podsjećam na to. 

 

ŽELJKO STANEC – Ponovit ću pitanje još jedanput. Kolika sredstva ovim novim 

obračunom gospodarenja komunalnim otpadom na području grada Samobora će povećati 

prihode trgovačkom društvu Komunalac? 
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Drugo, koliko je rebalansom uvećano sredstava preko redovitog održavanja i pojačanog 

održavanja trgovačkom društvu Komunalac? 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Odgovorit ću na ono što je u mojoj nadležnosti i moji 

programi. Vrlo jednostavno, redovno A osamsto tisuća eura, redovno B sedamsto tisuća eura, 

zelene površine dvjesto tisuća eura, javna rasvjeta pedeset tisuća eura. Sve se tako fino i 

jednostavno da argumentirati, a u materijali piše zašto je došlo do tog povećanja. 

Jeste zadovoljni gosp. Stanec ili treba još nešto dodati. 

 

ŽELJKO STANEC – Ne znam zašto pročelniče, tj. v. d. pročelnice tako cinično jesam 

zadovoljan, to sam zadnji puta pitanje postavio pročelnici, ok. Zadovoljan sam i znao sam i sam 

da se radi o dva milijuna kuna, pardon dva milijuna eura. 

Cca je dva i pol milijuna eura je povećanje odvoza komunalnog otpada, to će biti veći 

prihod, dva milijuna je negdje bilo, nešto manje od dva milijuna eura, a s ovim povećanjem oko 

2,5 milijuna eura i još dva milijuna. Znači, Komunalac je ovim rebalansom, odnosno odlukom 

o gospodarenjem otpadom dobio sredstva u visini od četiri i pol milijuna eura. Ok, velite nema 

dokapitalizacije ili pomoći i to stalno spominjete da smo uništili Komunalac, da smo ovo, da 

smo ono, no, međutim niti približno to nije istina. Trgovačko društvo Komunalac je dobivalo 

iz proračuna Grada Samobora oko tri milijuna kuna godišnje u vidu kapitalizacije, odnosno 

kasnije u vidu pomoći trgovačkom društvu Komunalac. Moglo se i preko programa, a upravo 

vam to pričam, to ste sada napravili preko programa, jesu cijene povećane sve to štima. Još 

jednom napominjem otpad trideset posto, istina je i stojim iza toga da je trebao poskupjeti otpad, 

ali preko sto posto, odnosno u višestambenim objektima ako netko stvarno ne vodi brigu tamo 

će još i više poskupjeti od sto posto. Ovo što se tiče razdvajanja, mogu se djelomično i složiti s 

vama, ali nije prvenstveno poticaj čovjeku da razdvaja mješini komunalni otpad, a sve je 

miješano dok se ne razdvoji, pa negdje proces traje cca deset godina minimalno, proces i 

edukacija i razno razne tribine o odvajanju tog komunalnog otpada. Mislim da su građani 

relativno svjesni da trebaju razdvajati otpad, ali da će baš toliko umanjiti miješani komunalni 

otpad i ono sve što je prljavo od plastike i papira ide u miješani komunalni otpad. Ostaci od 

hrane to nije biootpad nego je to također miješani komunalni otpad (npr. kosti i ostali ostaci od 

hrane), biootpad je isključivo ono zeleno što se može procesima dalje koristiti u prirodi za 

gnojiva itd. Ok, djelomično se mogu složiti da je cijena poticaj, ali protiv sam bilo kakvog 

kažnjavanja, ako treba deset puta upozoriti, a onaj koji se ogluši i namjerno stvara nered onda 

ga kazniti.  

 

PETRA ŠKROBOT – Evo, gosp. Stanec kada ste već tako vi komentirali sada ću i ja 

malo prokomentirati i stanje u Komunalcu, s obzirom da ste bili predsjednik Skupštine 

Komunalca jako dobro znate u kakvom ste ga stanju ostavili. Žalosno mi je, tužno, ne znam 

uopće koji da izraz da upotrijebim da sada iz ove perspektive komentirate na takav način. Znači, 

devastirali ste Komunalac, devastirali ste ga, ostavili ste ga u takvom stanju da je to sramota. 

Koliko prenesenog gubitka, preko deset milijuna kuna gubitka, kada ste tako sve dobro radili 

zašto je Komunalac u takvom stanju, a sada nama pametujete jel vi najbolje znate kako ovo, 

kao ono. Uz dužno poštovanje, uz dužno poštovanje, zašto niste kada je trebalo poskupiti otpad, 

bivši direktor je govorio da ne zna koliko puta upozoravao i molio da napravite te promjene. 

Naravno dočekalo je sada nas da saniramo sve to i onda tko prvi govori kontra svega toga, vi. 

Mislim da ova rasprava više nigdje ne vodi i da ovo nema smisla, po Poslovniku, koliko znam, 

vijećnik ima pravo na dva pitanja ili repliku. Mislim da ćemo ovo sada ovdje zaustaviti i da više 

uopće nećemo komentirati, a mogu u nedogled o zatečenom stanju u Komunalcu. Dakle, bila 

sam maksimalno tolerantna i korektna prema svima, jesam, maksimalno sam tolerantna i 

korektna prema svima ali ovo je nedopustivo. Znači, vi sada za sve ono što ste ostavili tamo 

prozivate nas koji pokušavamo sanirati sve i još kažete, što je Komunalac dobio, nije ništa 
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dobio, on će sve to odraditi, sve što je u programima Komunalac će odraditi i nitko im nije ništa 

dao samo tako, nego su to programi koje oni moraju realizirati. Evo, toliko od mene i više uopće 

neću raspravljati dalje o ovom svemu.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

Vijećnik Željko Stanec priča iz klupe bez uključenog mikrofona pa se isto ne unosi 

u zapisnik. 

 

MIRAN ŠOIĆ –  Ne, ne možete više dobiti riječ jer ste iskoristili svoje minute. 

I ti si pitanja već imala. 

 

Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona pa se isto ne 

unosi u zapisnik. 

 

MIRAN ŠOIĆ –  Ne, ne može. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Vezano uz plastiku u Vrbovcu, samo da nam date neki 

zadnji info što se tu događa, samo toliko. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanju. Konstanto sam u komunikaciji s 

mjesnim odborom i s ministarstvom. Dakle, imam cijeli spis koji sam prikazala mjesnom 

odboru što se sve interveniralo po pitanju plastike na ulazu u Vrbovec. I ministar je upoznat sa 

situacijom, prebačeni smo sada na državnog tajnika, komuniciramo i intenzivno se trudimo da 

se to ukloni. Evo, to je sve što vam mogu reći, bio je nadležan jedan inspektor koji je otišao u 

mirovinu pa je prebačeno na drugog inspektora, ono što znamo da oni konstantno pišu tom 

poduzeću kazne. To je informacija za sada, ali te kazne neće riješiti taj problem zato smo tražili 

od ministarstva da se nešto po tom pitanju poduzme. Kažem, imamo cijeli spis, sve korake koje 

smo poduzeli i to možemo u svakom trenutku predočiti javnosti. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Malo sam kasnila, isprike na kašnjenju. Koliko sam 

informirana nije bilo pitanja, a s obzirom na aktualnosti i mnogobrojne upite postavit ću pitanje 

čisto da čujemo. U kojoj fazi je završetak radova u Starogradskoj ulici i što se još očekuje da 

se treba odraditi? 

U koliko možda imate vi v.d. pročelniče informaciju, dosta stanara zgrada pita, na koji 

način će se u budućnosti održavati kontejneri za miješani komunalni otpad, a i ostali? Neka 

najava je da bi to trgovačko društvo Komunalac trebalo odvoziti i sami čistiti, jer su do sada u 

nekim naseljima ipak to radili stanari zgrada sami. Da li znate i imate li informaciju hoće li to 

u budućnosti preuzeti Komunalac na sebe? Ukoliko nemate informaciju može odgovor i 

pismenim putem što se toga tiče. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Evo, drago mi je konačno da jednom imam priliku reći 

sve o toj Starogradskoj, jer me to toliko dugo žulja i proganja, možda će mi šefovi zamjeriti. 

Morate biti svjesni jedne stvari, kada se radila ta kanalizacija koju smo dobili sredstva iz EU, 

da smo mi kao Grad odmah ušli s rekonstrukcijom ceste već bi odavno bila kompletno uređena 

i asfaltirana. I gradonačelnica i zamjenik gradonačelnice i ja smo bili stava da ne možemo 

riskirati, da se ne možemo kockati i da onaj dotrajali vodovod zanemarimo, da presvučemo 

asfalt. Imali smo teške pregovore nekoliko puta smo odlazili u Zagreb molili smo da nam izađu 

u susret, to je bilo dosta mukotrpno, na kraju smo sami našli ta sredstva da to napravimo i sada 

nas se proziva kako to dugo traje. Sada samo da skratim priču, kompletan magistralni vod je 

napravljen, počeli su se raditi priključci, u zadnjem razgovoru, s kolegom Stićem, dobio sam 
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informaciju da su oni najkasnije sedamnaestog jedanaestog gotovi, najkasnije, imaju prosjek 

jedno četiri priključka dnevno. Natječaj se otvara za izvođenje radova, mislim, trećeg 

jedanaestog i mi smo u niskom startu da krenemo s našim radovima na rekonstrukciji ceste. 

Evo, puno, puno, osobno i kao pročelnik i kao čovjek sam povlačen i prozivan za rukave gdje 

je teško objasniti da jednostavno taj hodogram nije mogao biti brži samo zbog rekonstrukcije 

vodovoda, da njih nije bilo u toj priči sada bi se tako lijepo vozili po Starogradskoj, koja bi bila 

ogledni primjerak ceste, nadamo se kao Obrtnička. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Dakle, tu se može istaknuti činjenica da je tu jedan 

od najstariji dijelova vodovoda u gradu Samoboru i da je to otegotna okolnost.  

Evo, ja ću onda i u svoje ime pozvati stanovnike tog dijela grada, s obzirom na situaciju 

i sva ostala naselja, da onda budu još toliko strpljivi i da izdrže još taj jedan period da u 

konačnici bude kako treba cijeli taj dio obnovljen. Dakle, treba istaknuti moderan novi 

vodovod, a znamo da u tom dijelu je često bilo pucanje cijevi, ali moramo i razumjeti već jedan 

gnjev građana da to dugo traje. Iz tog razloga želim da se to ponovi, jer kako kažemo 

ponavljanje ja majka mudrosti, da budu građani svjesni i sa svoje osobne strane pozivam na to 

još jedno strpljenje, pa kroz koji mjesec da će to biti završeno i neka radovi budu završeni kako 

i treba po svim pravilima struke. To je isto važna činjenica, a ne da nam se dogodi da kroz 

mjesec dva imamo pucanje cijevi i slično, pa opet rezanje asfalta, pa opet novi priključci i sl., 

nadam se da će se to onda i izbjeći. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

LUKA BIŠĆAN – Mene samo zanima kako napreduje rekonstrukcija Betonske ceste, 

pa ako mogu dobiti odgovor. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Za ovu godinu s ovim tjednom smo gotovi s radovima. 

Ovaj dio kada se završi gotovi smo za ovu godinu, bilo je u planu i dalje ići uz Ildaks do Gradne, 

ali tamo Vodoopskrba i odvodnja mora tamo zamijeniti magistralni cjevovod, tako da su 

Hrvatske ceste odustale od te priče i prebacili su tu investiciju u dvadeset četvrtu godinu. Ovi 

radovi i signalizacija, nadam se, da bi trebali biti gotovi do petka i to je kraj za ovu kalendarsku 

godinu, a sljedeće godine se nastavlja čim vodovod završi svoje radove. 

Što se tiče kontejnera odgovor ćete dobiti u pisanom obliku. 

 

DARKO LISEC – Zamolila me gđa Golubić da postavim pitanje, što je s njezinim 

klizištem u Ulici Golubići na obilasku trase Falašćak – Galgovo? Osobno se obratila 

gradonačelnici Petri, dana joj je neka informacija, ali deseti mjesec je tu, godinu dana je već 

negdje blizu kako se aktiviralo klizište. Zanima ju, kada se kreće s tom rekonstrukcijom te 

ceste? To je prvo pitanje. 

Drugo pitanje. Prvo ću pohvaliti Aleksandra Mixicha, Petra Burića, zamjenika 

gradonačelnice, sebe neću. Što se tiče ceste Falašćak – Galgovo tu smo lomili noge, ruke, zube 

na toj cesti, zaostali su radovi koji nisu dovršeni do kraja, pritisak je sve veći i veći na tom 

dijelu, dolaze e-mail što meni, što prema Gradu, mene stavljaju u cc. Zanima me konkretno, što 

se planira i kada se planiraju riješiti navedene situacije koje su poslane u e-mailu? Još jedanput 

ću skrenuti pažnju na samu sigurnost prometa ceste Falašćak – Galgovo i Sv. Martin – Knšćica 

– Galgovo, brzina vožnje, što se tiče signalizacije i svega ostalog, netko će nastradati na tim 

cestama ako se nešto brzo ne poduzme po tom pitanju. Evo, toliko od mene. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Evo, krenut ću od zadnjeg vezano za sanaciju tih detalja. 

Direktor Raguž je bio kod nas u petak na koordinaciji i detaljno smo analizirali, a znate i sami 

lako je kada imaš tri do pet prioriteta, a mi smo u ovom trenutku na petnaest prioriteta koji je 
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jedan važniji od drugog. Definitivno, sljedeći tjedan, odnosno nakon Svih svetih dolazimo na 

Falašćak trideset sedam, to će nam biti prva dionica i kada će biti tamo ta ekipa Komunalca 

onda ćemo se seliti po nekom hodogramu koji je najlogičniji da su nam što manji gubici. U to 

idemo sigurno. 

Golubići, dugo je trajalo ispitivanje geotehničkih istražnih radova, dobili smo projektnu 

dokumentaciju, i imamo malo usko grlo, jer jednostavno toliko nabava raspisujemo. Moj odjel 

svaki dan barem jednu javnu nabavu radi, sada ih imam osam koji čeka da idu jedna po jedna. 

Golubići su mi potpuno spremni, dobio sam projektnu dokumentaciju prošli tjedan, imam 

troškovnika, znamo koliko je situacija ozbiljna i da je svakim danom sve skuplja sanacija jer 

dalje dolazi do devastacije. Oni su nam broj jedan, prvo sada klizište koje raspisujemo biti će 

Golubići, odmah iza Svih svetih će i ono doći na red. 

 

DARKO LISEC – Isto što se tiče Falašćaka, gore se događaju stalno nekakva mjerenja, 

ispitivanja, ljudi me pitaju tko to što radi gore, a ja nemam, definitivno, informaciju kao 

predsjednik mjesnog odbora, tko što mjeri, tko što ispituje. Navodno da je zadnje bilo mjerenje, 

što su se razgovarali mještani, da se radi po pitanju vodovoda, da li je to točno ili nije ne znam. 

Da li vi imate kakvu informaciju? 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Mi isto nismo imali nikakvu informaciju, išli smo se 

raspitivati i jedino što sam saznao da se radilo na mjerenju da se dobiju količine radova vezano 

za trasu vodovoda koja je rađena. Mi smo čak mislili da ima veze s onim gabionskim zidovima, 

ali čuo sam da je samo to. Jedinu informaciju koju smo dobili da je vodovod radio neka 

snimanja da se dobiju neki metri dužni koji odgovaraju ili ne odgovaraju njihovim projektnim 

zadacima na dvije lokacije na toj cesti. Mi kao Grad nismo nikoga angažirali da snima i da nešto 

označava. 

 

IVAN HORVAT – Imam sedamdeset i šest godina, dvanaest godina sam vijećnik u 

Gradskom vijeću sada, sam tek shvatio, da osim ove zadnje dvije godine, da je Samobor bio u 

mraku, sve što se radilo ne valja. Gđa gradonačelnice, ja znam da se treba hvaliti, ali nemojmo 

pljuvati po svemu i nemojte pljuvati po Stancu jer je puno toga za grad Samobor napravio. 

Spremate se za odgovor u redu je, da ne bi i dalje Grdanjci bili u mraku molim gosp. Mixica da 

se provede ta rasvjeta gore do Sokolović Brega. 

 

PETRA ŠKROBOT – Poštovani gosp. Horvat, ne pljujem po nikom, u prilog mojim 

izjavama idu argumentirane činjenice, odnosno argumenti i brojke ne lažu i pokazuju svoje.  

Što se tiče Samobora u mraku ili samohvale nitko se sam ne hvali u prilog tome idu 

projekti koji se rade na području grada Samobora.  

Što se tiče Grdanjaca i to da su oni u mraku, pa koliko ste rekli da ste vijećnik, dvanaest 

godina, pa kako to onda, da sve ovo što ste sada naveli, da nije napravljeno u tih dvanaest 

godina, hvala. 

 

IVAN HORVAT – Nisam vijećnik Grdanjci, nego Grada Samobora, ne kažem da se u 

Grdanjcima nije ništa napravilo, puno se napravilo, jako puno se napravilo. Za bivše vlasti 

spasili smo Grdanjce od poplave, ostalo je još to malo, a zadnji puta mi je gosp. Mixich rekao 

radi se program pa molim kad će taj program biti gotov da barem to znam, ništa drugo. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Program će se raditi sada, prvi korak je da posložimo 

proračun za dvadeset četvrtu godinu, sukladno tim limitima i tim iznosima, a poslije toga 

krećemo na izradu programa. 
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Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat te se 

prelazi na rad po usvojenom dnevnom redu. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Molim kratku pauzu od pet minuta u ime Kluba 

vijećnika, ako nije problem. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu. 

 

TATIJANA LENART – Ispričavam se predsjedniče, je li bi mogli te naše sjednice za 

ubuduće staviti malo kasnije, meni je svejedno, ali barem da su u sedamnaest sati, a ne u 

šesnaest, ljudi rade pa dok dođu, malo je nezgodno.  

 

Vijećnica Irena Franceković komentira iz klupe bez uključenog mikrofona pa se 

to ne unosi u zapisnik. 

 

TATIJANA LENART - Čujte Irena, vaša godina proizvodnje, je ovaj. 

 

Evo, nakon malo duže pauze počinjemo s radom sjednice. 

Molim gosp. Igora Čaića da napravimo prozivku vijećnika. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Sanja Horvat Iveković, Martin Komes, 

Tatijana Lenart, Darko Lisec, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Zvjezdana Sečen, Miran Šoić, te 

je naknadno stigao Goran Gorše 

 

MIRAN ŠOIĆ – Od dvadeset jednog vijećnika nazočno je jedanaest vijećnika, imamo 

kvorum za donošenje odluka i zaključaka. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o usvajanju 

Strategije zelene urbane obnove Grada Samobora.  

 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, privremenog pročelnika da ukratko iznese obrazloženje 

u ime predlagatelja, a nakon toga će izrađivač dati obrazloženje. 

 

HRVOJE FRANKIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time da je posebno naglasio da je izrada ove 

strategije aplicirana na EU fondove i da će u cijelosti biti izrada Strategije financirana iz EU 

fondova.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Zamolio bih predstavnicu društva DVOKUT ECRO d.o.o. gđu 

Antoniju Trlaja Magdić da nas u kratkim crtama upozna sa Strategijom. 

 

ANTONIJA TRLAJA MAGDIĆ – Daje detaljnije uvodno obrazloženje po točki 

dnevnog reda, a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
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- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu.  

Imali pitanja? Evo, kolegica je tu da pojasni. 

Gđa Franceković izvolite. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Zahvaljujem gospodični ili gospođi na ovom dokumentu, 

pregledala sam okvirno tih 196 stranica, nije baš malo. I teško je sve pročitati što ste vi sve tu 

napisali. Pisali ste o povijesti Samobora, o tome na koji način su se razvijala naselja i na koji 

način bi to trebalo izgledati u budućnosti. Propustila sam samo shvatiti gosp. Frankić, mi ovu 

strategiju donosimo zato jer mi želimo tu strategiju ili zato što nas država tjera da ju donesemo. 

O tome ćete mi odgovoriti poslije, samo da završim ja svoju priču. Žao mi je što nema sad tu 

Stanca i ove ekipe iz HSS-a, jer s njima sam se borila u prošlom sazivu vijeća, evo tu ima nekih 

vijećnika koji su tada bili. Tražili smo da Komunalac, jer ne znam tko bi to drugi u ovom gradu 

bio, napravi popis značajnih stabala i drvoreda parkova u gradu i da kada se nešto posiječe da 

se onda barem u nekakvom sličnom obliku postave nova stabla, pa smo tako na ulazu u grad 

izgubili onu prekrasnu lipu koja je krasila onaj ipsilon, sad umjesto toga imamo onaj veliki 

panel, tamo je dio gradske zemlje, tvrdili su, tamo nam se smiješila gradonačelnica pa možda 

ju to podsjeća na izbore, no ponovno će izbori, ali nema veze, panel može ostati, ali uglavnom 

znači kad se ulazilo u grad Samobor prvo su bili oni jablani uz Betonku kojih nema od kada se 

Betonka renovirala. Onda se je posjekla ta lipa na ulazu u grad koja je na neki način obilježavala 

Samobor kao zeleni grad. Ništa se novo nije posadilo. Onda je u prošlom sazivu vijeća došlo 

do siječe stabala u Dječjem vrtiću u Mlinskoj. Tvrdili su da su stabla trula. Ja sam stabla slikala, 

imam dokumentaciju, možda je jedno stablo od tog parka bilo trulo. Znači, to je park koji je 

1900 i neke godine postavljen kao Gradski park s točno ucrtanim drvećima i kao takav je upisan 

u katastru i gruntovni. Takvog parka više nema jer u pola parka je parkiralište. Mi ustvari na 

takav način vodimo zelenu politiku grada što mislim da nije dobro. Svjedoci ste ove sulude 

izgradnje, cijela Perkovčeva se počela betonizirati. Tamo se grade ogromne zgradurine. Kada 

se takve zgrade naprave i ono divno naselje dolje ,Gundulićevo ili kako se već zove, po našim 

dokumentima u Gradu piše da 40 % površine može biti izgrađeno, a sve ostalo bi trebala biti 

zelena površina . Svjedoci ste svaki dan da te zelene površine nema, da ako se postavi površina 

oko zgrade, obično je to parkiralište, asfaltirano ili s onim betonskim kockama iz kojih izrastu 

tri travke, nema stabala. Ovaj vjetar koji se dogodio ove godine u sedmom mjesecu bitno je 

promijenio vizuru oko trga, šuma nam je nestala. Sad tu govorimo o strategiji toga koje bi sve 

projekte trebali napraviti, tamo su neki silni milioni eura upisani na kraju tih vaših tabela, koliko 

bi nas to sve kao Grad trebalo koštati, ali načelno sad kada ćemo raditi plansku dokumentaciju, 

proplanski, kako se to zove GUP ili Prostorni plan, morali bi unutra ukalupit tu strategiju i ne 

dozvoliti da nam barem srce grada i ovo što je tu prepoznatljivo postane betonski sivo, da to i 

dalje ostane zeleno. Samo u tom smislu sam htjela dat neki komentar, evo zahvaljujem se, ova 

vaša studija je vrlo iscrpno i lijepo napravljena i samo daj Bože da se stvarno nešto i ostvari od 

svega što je tu nabrojeno. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Evo, zahvaljujem. Gradonačelnica se javila. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem gđi Franceković. Što se tiče ove strategije, mi smo 

vidjeli priliku da preko Fondova možemo isfinancirati njenu izradu, a razlog, nije da ćemo 

apsolutno sve što je u njoj navedeno i izrealizirati, ali kako će se otvarati fondovi, temelj za 

apliciranje će biti ta Strategija. Znači, da bi smo uopće imali mogućnost apliciranja na neke 
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projekte, za te projekte na neke od fondova, uvjet je da imamo takvu Strategiju i to je glavni 

razlog zašto smo se odlučili da u nju idemo. Naravno i uz to što želimo više voditi brigu o 

okolišu i ono što kažete apsolutno se slažem, s obzirom i na nevrijeme koje je bilo nedavno, da 

je veliki broj stabala uništen, u planu je da idemo u dodatnu sadnju drveća i gdje god će biti 

moguće da još dodatno ozelenimo gradske površine. Isto tako kada će doći na red obnova Trga 

i nekih drugih dijelova ovdje u centru, ići će se u smjeru da ima zelenih dijelova elemenata 

sukladno i ovoj Strategiji i još nekim našim dodatnim planovima . Apsolutno se tu slažem s 

vama. Što se tiče ove izgradnje , i nama je to koma, ali da bi smo mogli to obustaviti nužne su 

izmjene GUP-a i to je ono na čemu se radi i u narednom periodu će, mislim intenzivno se radi 

na tome i to će se realizirati u narednom periodu . Žao mi je to je procedura koja traje i da ne 

možemo odmah reći, e nema ovolike stanogradnje ili izgradnje objekata u užem dijelu grada, 

ali trenutno je na snazi ovo što imamo i moramo postupati sukladno tome.  

 

PETAR BURIĆ – Evo, samo da se nadovežem, došla je između ostalog i inicijativa iz 

Komunalca, i mi smo im isto tako ukazali na taj dio. Sada je jesenski period godine, vrijeme 

kada se sade drveća, tako da smo s Komunalcem danas prošli pet do šest lokacija gdje bi se 

sadili dvoredi, gdje bi se posadilo bilje , znači samo da nam se grad dodatno zazeleni. Između 

ostalog, ravnateljica je vrtića u Mlinskoj zatražila i pomoć Komunalca za sadnju novih drveća 

kako bi se taj park opet zasadio i da kroz narednih 30, 40 i 50 godina opet budu stabla velika i 

da bude park lijep kakav je bio i prije. Da stvarno radimo i  gledamo u tom smjeru, nama je isto 

želja da grad bude zelen i da zadrži tu ljepotu i vizuru kakvu smo imali.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još kakvih pitanja? Izvolite Sanja. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Željela bih pozdraviti donošenje ovakve Strategije 

koju smatramo da je vrlo bitno i naravno da ju donesemo u lokalnoj samoupravi, upravo i zbog 

činjenice da se najavljuju u budućnosti fondovi koji će poticati tu zelenu urbanu obnovu. E sad, 

možda je to još uvijek apstraktno na neki način, ali iščitavajući taj dokument, po malo se stječe 

ta vizura kako bi to moglo izgledati i to je očito neki pristup Europskim gradovima koji eto to 

isto tako rade. Imamo primjer Ljubljane koja je prekrasno uredila svoj centar, dakle, što više 

stabala i slično. Ne znam da li sam propustila je li tu predviđeno isto tako izgradnja Registra 

stabala? 

 

ANTONIJA TRLAJA MAGDIĆ - Što se tiče konkretno Registra stabala ne, ali u soft 

mjerama je navedena izrada da svih ajmo reći digitalne baze podataka koja može ako se Grad 

odluči za i to sadržavati.  

 

PETRA ŠKROBOT – Evo, vezano uz registar stabala, s obzirom da smo mi 

implementirali GIS u Grad koji će biti uskoro dostupan i za građanstvo, jedna od mogućnosti 

je i taj registar stabala, kao što radimo i registar svih ostalih od imovine, od svega što je, gledam 

gospođu Franceković zato jer je ovaj to pitanje koje je i ona postavljala, tako da u sklopu GIS-

a doslovce je moguće vidjeti i sve, javnu rasvjetu npr. sve gdje se nalaze stupovi javne rasvjete, 

prometni znakovi, stabla, dakle, svi detalji, ali za to će nam trebati vremena dok se sve unese u 

sustav, sve što je na području grada, ali ono što je ključno, da se to pokrenulo i segment po 

segment će biti dostupan građanstvu. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ  -Samo da ti registri ne budu kao Registar branitelja. 

Šalim se. Uz dužno poštovanje svim braniteljima. Htjela sam još to naglasiti jer to je nešto što 

je vrlo važno jer vidimo da je to tema koja muči građane i evo naša vijećnica Irena je uistinu u 

proteklom mandatu bila vrlo oko tog parka u vrtiću nezadovoljna zbog čega je bilo tako. Dakle, 

radila se određena studija, nije se napravilo to bez određenih koraka, zato pozdravljam činjenicu 
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da se uistinu ide s tim registrom, da svako onda može pratit gradska stabla, kakva su i jesu li 

bolesna ili nisu i da to struka onda potvrdi i da imamo nešto što u istinu ima elaborat  i potvrđuje. 

U proteklom mandatu je dakle taj elaborat bio izrađen, ali da onda imamo za svaki takvo stablo 

zasađeno u gradu upravo takve dokumente. Isto tako može se opredijeliti za vrstu stabala koja 

će se saditi. Ovdje se spominje sada da bi građani mogli taj jedan projekt stablo-bor raditi, tu 

isto treba zauzeti stav koja su to stabla koja trebaju gradu, na koji način ih saditi i na kojim 

lokacijama. Neki projekti ne znam da li je moguće da zažive, kao zeleni krovovi na zgradama, 

ali to je isto jedan iskorak u tom zelenom smjeru. Ima zanimljivih projekata, samo me zanima 

koliko smo vezani tim projektima sada, da li ako se nešto u međuvremenu novo pojavi neka 

ideja koja možda ovdje sada nije predviđena, a nešto se vidi da ipak neće biti provedivo, koliko 

smo vezani tim dokumentom i da li su moguće izmjene? To čisto pitam iz razloga ako se otvore 

ti fondovi i želite nešto kandidirate, a nešto nemate pa na koji način ide dopuna te strategije i 

da li je moguća. Evo, to su neke informacije koje bih voljela prokomentirati. 

 

ANTONIJA TRLAJA MAGDIĆ – Vjerujem da kao i svaki drugi strateški dokument 

da će biti moguće raditi izmjene i dopune.  

Nadovezala bih se samo na ovo prije. Dakle, svi ti projekti su tu, i to što ste rekli možda 

neki neće moći biti ostvarivi, baš zato postoji neka širina u tome, pa ukoliko će se pokazati 

mogućnost i prilika za to i zato su tako općenito generalno navedeni. Dakle, nije se išlo u neke 

detalje da čim više budu strateški i da se može lakše onda nešto od projekata prijaviti na 

fondove. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Bilo je nekih nedoumica čisto da se objasni, jer se 

spominje ovdje energetska učinkovitost i sl. Zbog čega nisu ovi solarni paneli uključeni u to, 

samo da to objasnite, jer je bilo nekih upita kolega koji su u tim odborima, zbog čega to ne 

spada pod tu zelenu obnovu, a nekako se doživljavaju upravo ti solarni paneli na zgradama kao 

dio politike zelenih. 

 

ANTONIJA TRLAJA MAGDIĆ – Dakle, što se tiče samih solarnih panela to je jako 

detaljni opis projekta energetske obnove, tako da nismo išli u točne detalje što bi energetska 

obnova zgrade trebala sadržavati, ona svakako može sadržavati solarne panele. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

DARKO LISEC – Evo, ja podržavam svaku inicijativu koja se odnosi na zelenu priču. 

Meni se sviđa jako ovaj dio izlaganja, a što se tiče zelene obnove i cijele priče u Samoboru. 

Nisam mogao iščitati ili mi je nešto promaknulo iz tog dijela. Osnovno pitanje je moje što se 

tiče dječjih vrtića, u Galgovu je bio jedan drvored koji je godinama uništen, morali smo ga 

srušiti i sada su djeca na žalost izložena cijelo vrijeme suncu. Bilo bi zgodno da se posadi 

nekakvo drvo, a to možemo napraviti u suradnji s odgajateljicama, s vrtićem, da zasadimo to 

drvo koje bi danas, sutra radilo hlad i ta djeca bi mogla boraviti na otvorenom da ne budu 

izložena suncu. Znamo i sami kakve dolaze klimatske promjene i da to sunce je štetno, a naša 

djeca su sklona tom suncu i ne bih htjeli da se nešto dogodi po tom pitanju. Možda mi je nešto 

promaknulo, pa pitam da li su obuhvaćeni dječji vrtići u tom dijelu?  Da li se to odnosi samo 

na Samobor ili se to odnosi i na okolna naselja? 

 

ANTONIJA TRLAJA MAGDIĆ – Dakle, što se tiče dječjih vrtića i njihovih okoliša 

ti prostori su mogući u mjeri jedan-jedan, odnosno aktivnost jedan-jedan uređenje okoliša, 

objekata i prostora društvene namjena. Tako da unutar toga spadaju i dječji vrtići. 
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Strategija je rađena za cijelo područje jedinice lokalne samouprave, ono što je bio fokus 

je na centralnom dijelu, s obzirom da se radi o urbanoj obnovi. Dakle, fokus je na urbanoj 

obnovi ali odnosi se na cijelo područje, tako da gdje god se pojavi potreba može se uklopiti u 

strategiju. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Samo bih se još nadovezala, pozdravljam ovu ideju oko 

formiranja biciklističkih koridora. Smatram da u našem gradu bi trebalo puno više poraditi na 

tome da ljudi puno više koriste bicikle, pa i ta mogućnost iznajmljivanja bicikla, možda i 

električnih, ne znam kakvih, mi to sada u gradu nemamo, ali to nam definitivno fali. Ti koridori 

bi se morali proširiti po centru grada, a i u okolici, ne samo biciklistička staza kao takva jer nije 

svugdje moguće graditi biciklističku stazu, ali da se koridori označe u dogovoru s prometnim 

stručnjacima da se ljudi mogu ipak malo sigurnije voziti. Mislim da je došlo vrijeme da se 

maknemo malo iz automobila. 

Samo bih dalo još jednu napomenu. Gosp. Šoić i ja smo ovako malo više sjedi ljudi pa 

se sjećamo onog vremena kada u Samoboru niste smjeli posjeći stablo u dvorištu, pogotovo 

visoko stablo tipa bora ili nekakvog takvog, bez odobrenja Grada. Znači, to je isto bio jedan od 

elemenata kako su čuvali zelenilo. Da li je sada moguće takvu zabranu napraviti, ne znam, ali 

u tom smislu isto se možda može razmišljati, da kada su ljudi već posadili stabla i kada se 

eventualno kuća proda da se ne može samo tako srušiti neko stablo koje se nalazi uz ulicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ – To su bila onda druga vremena. 

Ima li još pitanja? 

 

DARKO LISEC – Definitivno podržavam ovo što kolegica kaže, ja sam za biciklističke 

staze. Na mom području Mjesnog odbora Galgovo postoji već duže vrijeme jedan projekt koji 

bi se trebao obuhvatiti s biciklističkim stazama. Moje pitanje je na kraju, da li mjesne jedinice 

mogu utjecati s nekim svojim prijedlozima i savjetima za potrebnu nekih zelenih stabala da se 

posade. Znači, da li postoji mogućnost da lokalna jedinica daje neki prijedlog da se zasadi na 

njezinom mjesnom odboru ili gradskoj četvrti to nešto što mi tražimo? 

 

HRVOJE FRANKIĆ – Znači, sam koncept strategije je napravljen dovoljno široko, 

kako je već i naša izrađivačica rekla, da nije rigidno opisana strategija kako bi bilo prostora za 

određene intervencije u određenom smjeru. Dakle, to je bila poanta da na taj način bude pisano. 

Moram vam samo napomenuti, da poanta isto toga da se ova strategija, odnosno bitni 

elementi ove strategije u konačnici i ugrade u GUP, odnosno u PP, kako na taj način bi to dobilo 

još dodatno na težini i imalo i osnovu da se u konačnici i na taj način postupa. 

 

PETRA ŠKROBOT – Samo bih htjela reći, ukoliko postoji neka inicijativa ili želja od 

strane mjesnog odbora apsolutno smo za. Imali smo npr. u Bregani po cijeloj smo šetnici 

zasadili stabla. Tako da svaka inicijativa koja dođe od mjesnog odbora po tom pitanju, a vi 

najbolje poznate prostor svog mjesnog odbora i znate gdje bi bilo najbolje zasaditi nova stabla 

ili već odrediti neke takve projekte. Apsolutno smo otvoreni za sugestije da idemo u neke takve 

projekte. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao i vijećnik 

Goran Gorše te je sada nazočno dvanaest vijećnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

DAVOR DANIČIĆ -  Postavio bih samo jedno pitanje zamjeniku gradonačelnice. Kada 

ste obilazili lokacije gdje bi sadili novo drveće je li to bilo nakon ovog vjetra, nevremena ili ne? 
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PETAR BURIĆ – Između ostaloga i nakon ovog olujnog nevremena su se obilazile 

lokacije, odnosno djelatnici Komunalca znaju gdje su posječena stabla. U prvom krugu ćemo 

definitivno saditi na par lokacija. Pročelniče, je li se vi možda sjećate lokacija? Znam da smo 

rekli na području vojarne će biti točkasta sadnja i bit će još par lokacija, a onda ćemo to 

nadograđivati s vremenom i naravno sukladno financijskim sredstvima. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Popis želja je veliki, ali ovo što ćemo najprije krenuti su 

četiri lokacije, jedna je iza autobusnog kolodvora, jedna je nasuprot Konzuma, Blajburških 

žrtava, uz dječje igralište školsko s te strane, točkasto je u vojarni i obećali smo građanima 

Vukovarske ulice. Bili smo na sjednici Gradske četvrti i krećemo u tu Vukovarsku, to je 

sjeveroistočna strana ceste. Naravno, uz onu dobru analizu kakva drva se sade, koje vrste, kakvo 

korijenje imaju, da se ne ošteti pješačka staza, da li će biti alergena. Tako da je to sve dosta 

kompleksno, kada sam čitao te materijale to je čista nauka kakvo drvo treba posaditi da su svi 

zadovoljni.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Dakle, vidim da smo sada već detaljnije ušli u raspravu nego je 

strategija o kojoj raspravljamo, ali dobro je sve znati i čuti.  

Ima li još pitanja? 

 

MARKO POŽGAJ – Samo sam htio zamoliti gospođu, da nakon Vijeća, ako može 

odvojiti samo dvije minute trebao bih je nešto pitati.  

 

MIRAN ŠOIĆ – To se inače zove korištenje službene svrhe u privatne, gospođa je čula 

pa će sigurno malo pričekati jer ćemo biti brzo gotovi. 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o usvajanju Strategije zelene urbane obnove Grada Samobora.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (12 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o usvajanju Strategije zelene urbane obnove Grada Samobora u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o usvajanju Strategije zelene urbane obnove Grada Samobora prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog plana mreže 

dječjih vrtića na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog plana mreže 

dječjih vrtića na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (12 „za“) 

donijelo  

 

PLAN MREŽE 

 

dječjih vrtića na području grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Plana mreže dječjih vrtića na području grada Samobora prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog javnog poziva za 

predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog javnog poziva 

za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (12 „za“) 

donijelo  

 

JAVNI POZIV 

 

za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Javnog poziva za predlaganje kandidata za članova Savjeta mladih Grada 

Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda – Ostale informacije. 

 

 Evo, tu je kolegica istaknula da bi imali kasnije sjednice Gradskog vijeća. 

  

Gradsko vijeće je planirano 30. studenog o.g. i 20. prosinca o.g. 

  

Sada svi koji smo tu dajte prijedlog koji vam odgovara, ali da smo stvarno svi nazočni, 

30. prosinca ne smije niti jedan minutu kasniti, jer je donošenje proračuna pa moramo svi biti 

nazočni da istog donesemo ili ne donesenom, to je sada druga stvar. Znači, mora biti nazočna 

natpolovična većina svih vijećnika za donošenje proračuna. 

  

Pitam, kada želite da zakažemo sjednicu u sedamnaest ili osamnaest sati? 
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 Predsjedništvo Gradskog vijeća kada će raspravljati o vremenu početka sjednice da 

znamo. 

  

Pozivam predsjednike stranaka da se dogovore u svojim strankama i da izvijeste 

Predsjedništvo Gradskog vijeća. 

  

Predlažem da još vidite ovaj tjedan, ali uglavnom većina je sada rekla da to bude u 

sedamnaest sati, 30. studenog o.g. i 20. prosinac o.g. planirajte da nemate neke obveze da ne 

budemo imali problema s kvorumom. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

MARKO POŽGAJ – Sve vas pozivam u subotu na kestenijadu u Molvice, naročito 

svog prijatelja Komesa, kestena imamo, tako da ste svi dobro došli i nadam se da se vidimo u 

čim većem broju. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Zahvaljujem se na pozivu. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 25. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

Dovršeno u 18.00 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA    PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  

 


